



Referat af Gilderådsmøde d. 7/9-2021 hos Martin

Fremmødte: Ole Iver, Lis, Vibeke, Martin, Jesper og Lone

Følgende blev behandlet på mødet:

- Siden sidst:
 - Grp 1 (Vibeke): har holdt 1 møde i ny sæson hos Kirsten/Torben. Alle deltog. Har planlagt efterår.
 - Grp 2 (Martin): Møde hos Marian. Uden Christa/John M da de var på ferie. Lagt datoer.
 - Grp 3 (Lis): er vi var godt i gang og havde planlægningsmøde den 9.9.
 - Grp 4 (Lone): Har i august været på Rockmuseet i Roskilde.
- Arrangementer og møder for hele gildet
 - 15/9: Åbent GIM møde
 - 31/10: Fellowship
 - 13/12: Julemøde – vi håber vi kan låne Knudepunktet udvalg se th.
 - 25/1-22: Gilderådsmøde hos Ole Iver
 - ??/1-22: Keglæften – Jørgen+Susanne
 - 9/3-22: Gildeting – Jesper finder lokale, Vibeke+Martin sørger for mad
 - 1/4-22: Fødselsdag - udvalg se th.
 - 8/6-22 Friluftsgildehal – Fortungildet skal arrangere.
- Planlagte gruppearrangementer
 - Send dem til Jesper hvis de ikke allerede er i kalenderen, som kan findes på hjemmesiden.
- Hjemmesiden omlægning
 - Bente og Jesper har dannet en gruppe til omlægning af forsimpling af vores hjemmeside. Skriv til Jesper hvis du vil være med.
- Økonomi status
 - Fik 100 kr/medlem fra landsgildet som startindsprøjtning efter Corona. (=3400 kr)
 - Der er cirka 250 000 kr på kontoen.
- Gildeting og valg til gildeledelsen hvornår?
 - Martin, Jesper og Ole I fortsætter i hvert fald til næste gildeting. Se dato ovenfor.
- Mødelokale for gildet
 - Huset er fyldt med biblioteksting. Vi har stadig vores lille lagerlokale, men vi skal finde et nyt sted. Vi synes ikke vi er blevet behandlet særligt pænt af kommunen, så vi vil godt presse dem lidt. Ole I har snakket med Fortunen gruppe og vi burde kunne holde møder i Knudepunktet. Ole snakker igen med Thomas F.
- Genbrug
 - Det går ikke så hurtigt –indretning trækker ud for nogle grupper og der er ikke kommet så mange varer ind som før i de uger vi har tømt siden sommer. Vi skal være klar til at rykke hurtigt ud enten til tømninger eller salg. Jesper giver besked så snart der sker noget.
- Vores håndtering af Corona krisen
 - Der var lidt tavst fra gildeledelsen i starten, men ellers OK. Online julemødet og bingo var en god ide.
- Andet
 - Charlotte overtager frimærkebanken. TAK til både Tom og Charlotte.

Julefest		
Gruppe 1	Torben	Karsten
Gruppe 2	Jesper	Susanne
Gruppe 3	Bente	Klavs
Gruppe 4	John H	Ole J

Fødselsdag		
Gruppe 1	Jette	Vibeke
Gruppe 2	Jørgen	John M
Gruppe 3	Lene	Allan
Gruppe 4	Lone	Vivi/Peer

Med gildehilsen

Jesper
Kansler